
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL DEL DISTRICTE NORD EL
DIA 11 DE SETEMBRE DE 2017.

NÚM. i Classe de Sessió: 3/2017. (Ordinària)   Dia i hora: 11/09/2017  a les 20'30.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VOCALS

        Regidors designades pels Grups Polítics Municipals. 

        Sra. Paz Beltrán Viciano                 Grup Polític Municipal Castelló en Moviment

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Ángel Jesús Bordanova Gimeno Grup Municipal Ciudadanos-Castellón

Sr. Javier Marí Climent Grup Municipal Compromis

Sr. Vicent Sales Mateu Grup Municipal Popular

Sr. Eduardo Castillo Andreu Grup Municipal Castelló en Moviment

Veïns designats per l’Alcaldia  .  

Sr. Asensio Magraner Sanchis

Representants d’associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sr. Francisco Cabañero Catalán AAVV San Agustín y San Marcos

Sra. Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

Sr. Romano Vellón Hornero AAVV Racó de la Torreta

Representants de les AMPA

Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada AMPA Castell Vell

Sra. Laura Rubert Avinent AMPA Isabel Ferrer

SECRETÀRIA

 Sra. Dolores Benítez Guerrero
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EXCUSEN ASSISTÈNCIA:  Sra. Sara Usó Alía, Sr. José Javier Peris Segarra,  Sr. Juan Luis
Saura Vilar, Sr. Domingo Gimenez Renau, Sra. Mª José Molinos Carceller.

NO ASSISTIXEN: Sr. Vicent Enric Sorribes Roig, Sr. Luis José Caballero Guiral, Sr. Marta Agut
Andreu,  Sr. Pedro Asensio Carretero, Sr.  Miguel  Ángel  Huguet  Gómez,  Sr. Andrés Barberá
Sastriques, Sr. Antonio M. Mateu Ortí, Sr. Ismael Sancho Tomás.

Orde del dia. 

1º.-  Aprovació,  si  és  procedent,  de  l’acta  corresponent  a  la  sessió del  Consell  del
Districte celebrada el dia 5 de juny de 2017.

2º.- Resolució de propostes.

3º.- Precs i preguntes.

En la Biblioteca del Primer Molí de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20'30
hores del dia onze de setembre de dos mil  dèsset, sota la presidència de l’Il·lm. Senyor Tinent
d’Alcalde,  Enric  Porcar  Mallén,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  dalt  assenyalats  a  fi  de
celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Nord, amb la meua assistència com a
Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el “quòrum” d’assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

Pren la paraula la Sra. Secretària, per a tractar els assumptes inclosos en l’orde del dia:

1.- Per no existir objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia  5 de
juny de 2017, per unanimitat s’acorda aprovar-la.

2.- En l’apartat de Resolució de Propostes, passa a enumerar les distintes contestacions
dels departaments corresponents.

4.- En precs i preguntes, s’indica:

Sr. Ángel Jesús Bordanova Gimeno

-Sol·licita que s’estudie el canvi del recorregut de la línia núm. 1 del Bus Urbà en El Camí
La Plana, a fi d’evitar el perill al pas del vehicle davant dels col·legis, es proposa canviar la ruta
del Camí La Plana, que continue per Rosa Mª Moles fins a Vicente Altava.

Sr.   Javier Marí Climent  

1.- Denúncia l’existència d’animals solts en la rotonda de l’Hospital Jaume I.

2.- Reitera la necessitat d’unificar la senyalització vertical i horitzontal dels carril-bici de la
ciutat i revisar que s’enllacen uns amb altres.

3.- Denúncia el mal manteniment de les bicis del bici-cas.

Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada

1.- El clavegueram que rodeja als col·legis Castell Vell i Tombatossals, produïxen molt
mal olor.

2.- En l’Avd. Caputxins, cantó amb la rotonda de les canyes, hi ha un caixer del banc de
Santander. En aqueixa cantó no es pot aparcar, de fet el rastell està en groc, però sempre hi ha
algun cotxe que invadix el carril per a fer ús del caixer, instal·lar quelcom que ho impedisca.

3.- Com no hi ha suficients xiquets que han sol·licitat l’ús de l’Escola Matinera del Col·legi
Castell Vell, pregunta si hi ha alguna possibilitat que aquests xiquets puguen acudir a algun altre
centre per a poder utilitzar aquest servei.
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Sr. Eduardo Castillo Andreu

1.- En la Plaça Illes  Columbretes el  cautxú dels jocs infantils  està en molt  mal  estat,
proposa les seues substitució per taulells mes xicotetes que puguen ser substituïdes quan es
trenquen.

2.- Els jocs infantils de la Plaça Illes Columbretes són de fusta. Aquestes estructures mai
s’han mantingut, en l’actualitat hi ha clavills que són perilloses, fusta resseca i amb estelles.

Sr. Romano Vellón Hornero

1.- Indica la urgència, abans de les pluges, de construir l’emmuralle’t que separa el camp
de futbol per a canalitzar l’aigua que s’aboca des de la muntanya.

2.- En El Camí de Borriol a la Costa, hi ha una alqueria abandonada amb abocaments
incontrolats.

Y siendo las 21'00 horas de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más
asuntos que tratar, el señor Presidente levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe
y, para que conste, levanto la presente acta.

Fdo. Dolores Benítez Guerrero.                                     Fdo. Enric Porcar Mallen.
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